

Recent Events and Meetings / 近期活動及會議

Archi Fest @ The Bridge 8, Shanghai - The Night of Hong Kong Institute of Urban Design
「上海 8 號橋」建築設計節 – 香港城市設計學會之夜



President Prof. Bernard V. Lim, JP, Hon. Treasurer Charles Li, Membership and Education Committee Members Rosa Lok and Canny Ma were invited to attend the “Archi Fest @ The Bridge 8” on 3rd June 2011 in Shanghai to present latest topics in Urban Design.

會長林雲峰教授太平紳士，義務司庫李嘉聲及教育事務委員樂素芬、馬寶君於 6 月 3 日獲邀出席「上海 8 號橋」建築設計節 – 香港城市設計學會之夜，討論最新城市設計發展課題。

Visit to the Shanghai Planning Institute/ Urban Design Committee and Tongji Urban Design Research Centre

拜訪上海城市規劃學會及同濟大學建築與城市規劃學院城市設計研究中心專家代表



President Prof. Bernard V. Lim, *JP*, Hon. Treasurer Charles Li, Membership and Education Committee Members Rosa Lok and Canny Ma paid courtesy visit to the Urban Design Experts from the Shanghai Planning Institute/ Urban Design Committee and Tongji Urban Design Research Centre on 4 June 2011.

會長林雲峰教授太平紳士，義務司庫李嘉聲及教育事務委員樂素芬、馬寶君於6月4日拜訪上海城市規劃學會叶贵勋常务副理事长、城市设计委员会主任卢济威教授、副主任苏功洲教授级高级规划师及同濟大學建築與城市規劃學院城市設計研究中心專家代表。

Hong Kong Institute of Architects - Professional Workshop



香港建築師學會
The Hong Kong Institute of Architects

Hong Kong Institute of Architects invited our members to the Professional Workshop on the benchmarking of 'No Frills' flats on 4 June 2011. Dr. Sujata Govada, Mr. Widemar Spruijt and Mr. Kam Sing Leung attended the meeting on behalf of HKIUD.

Date: 4 June 2011 (Saturday)

Venue: 26/F, Cosco Tower, 183 Queen's Road Central, Hong Kong

Hong Kong International Airport Master Plan 2030 Seminar

香港國際機場 2030 規劃大綱研討會



邀請函
INVITATION



The Airport Authority Hong Kong invited HKIUD members to the Hong Kong International Airport Master Plan 2030 Seminar. Prof. Bernard Lim, Mr. Ivan Ho, Ms. Donna Hsiung and Mr. Bernard Hui attended the meeting on behalf of HKIUD.

Date: 10 June 2011(Friday)

Venue: Exhibition Hall 3D, Hong Kong Convention & Exhibition Centre (New Wing), Wan Chai

機場管理局邀請本會會員出席《香港國際機場 2030 規劃大綱》研討會。

日期：2011年6月10日（星期五）

地點：灣仔香港會議展覽中心新翼展覽廳 3D

Lunch meeting with Prof. David Grahame Shane



Prof. Bernard Lim, Dr. Peter Cookson Smith, Mr. PY Tam, Prof. Hendrik Tieben, Mr. Paul Chu, Prof. Laurence Liauw and Mr. Oren Tatcher had a lunch meeting with Prof. David Grahame Shane on 14 June 2011.

Stage 2 Kai Tak River "Consensus Building" Workshop
啟德河第二階段「建立共識」工作坊



Civil Engineering and Development Department invited our members to join the Stage 2 Kai Tak River "Consensus Building" Workshop.

Date: 25 June 2011 (Saturday)

Venue: Lee Kau Yan Memorial School

土木工程拓展署邀請本會會員出席啟德河第二階段《建立共識》工作坊。

日期：2011年06月25日(星期六)

地點：李求恩紀念中學

HKIUD Meetings Calendar (June)

六月會議

Date	Time	Meetings	Venue
14/6 (Tue)	6:30 pm	Council Meeting	President's Office
28/6(Tue)	6:30 pm	MEC Meeting	President's Office
日期	時間	會議	地點
14/6(星期二)	下午六時半	理事會會議	會長辦公室
28/6(星期二)	下午六時半	會員和教育委員會會議	會長辦公室

Upcoming Events and Meetings / 活動及會議預告

HKIUD Meetings Calendar (July)

七月會議

Date	Time	Meetings	Venue
5/7 (Tue)	6:30 pm	Council Meeting	President's Office
13/7(Wed)	6:30 pm	PAC Meeting	PAC Chairman's Office
日期	時間	會議	地點
5/7(星期二)	下午六時半	理事會會議	會長辦公室
13/7(星期三)	下午六時半	公共事務委員會會議	公共事務委員會主席辦公室

Hong Kong Institute of Urban Design Limited

香港金鐘金鐘道89號力寶中心第二座22樓2207-9室 Suite 2207-9, 22/F, Tower Two Lippo Centre, 89 Queensway, Admiralty, Hong Kong
Tel: (852) 2530 8135 Fax: (852) 2530 8100 Web: www.hkiud.org Email: inquiry@hkiud.org